

Formalia:

Anna Voss, Marc Wangerin, Ingrid Kaaber, Johannes Madsen, Adrian Aarup og Mikkel Bistrup er til stede fra bestyrelsen. Mødet er erklæret gyldigt og beslutningsdygtigt.

Mikkel Bistrup er dirigent.

Mikkel Bistrup er referent.

Dagsorden:

Formalia

- Godkendelse af møde
- Valg af referent

Info - Update fra udvalgene v. Ingrid, Mikkel og Marc

Info - Update fra Krigslive

Info - Update fra Epidemien

Info - Underskrift Procedure

- Hvad betyder en underskrift egentlig?
- Hvorfor behøves man ikke sende en fancy tilladelse?

Debat - GF snak

- [Vedtægtsændringer](#)
- [Forslag om Epos Puljen](#)
- [Forslag om udvalg](#)

Info - [Gennemgang af Regnskab og budget](#)

Snak - Hvem skal afholde hytteture?

- Årgang 5 arrangører
 - Hvem har Marc spurgt?
- Årgang 6 arrangører
 - Kaptajn har samlet et hold.
- Årgang 7 arrangører
 - Liam og Sam er blevet kontaktet.

Info - Nyt fra Epos

- Hvornår skal vi på besøg? pt 3

Info - Opfølgning på opgaver

- Medlems t-shirts
- Krigslive pr
- Kønspolitik

Workshop - Facebook Opslag

Eventuelt og planlægning af næste bestyrelsesmøde.

Update fra udvalgene v. Ingrid, Mikkel og Marc

Intet fra PR-udvalget.

Intet fra Dyst-udvalget.

Intet fra Bevillings-udvalget.

Update fra Krigslive

Der er blevet søgt penge, det ser ud til vi får dem.

Der er ved at sættes arbejdsdage op.

Update fra Epidemien

Marc er hoppet af og Tobi fra årgang 5 er hoppet på.

De har ønsket datoen 26-28 august.

De er langt i processen og skal snart til at lave PR og budget.

Underskrift Procedure

Gennemgang af jura omkring underskrifter.

GF snak

Indkaldelse er enstemmigt vedtaget.

Dagsorden er enstemmigt vedtaget.

Forretningsorden er enstemmigt vedtaget.

Forslag om udvalg er enstemmigt vedtaget.

Forslag om Epos Puljen er enstemmigt vedtaget med aftalte rettelser.

Vedtægtsændringer:

- Vedtægtsændring 1 er enstemmigt vedtaget.
- Vedtægtsændring 2 er enstemmigt vedtaget.
- Vedtægtsændring 3 er enstemmigt vedtaget.
- Vedtægtsændring 4 er enstemmigt vedtaget.
- Vedtægtsændring 5 er enstemmigt vedtaget.
- Vedtægtsændring 6 er enstemmigt vedtaget.

Ingrid og Mikkel køber udstyr til GF

Gennemgang af Regnskab og budget

Ingrid gennemgår regnskabet fra 2021.

Bestyrelsen godkender at tilbagebetale lånte penge til Mikkel og Ingrid. (3024,25 kr)

Bestyrelsen godkender at FIR godt må bruge årets Friluftsrådsansøgning, hvis ikke Elevforeningen finder et projekt selv. (Ansøgningen sendes på sidste dag)

Budget og regnskab er godkendt

Hvem skal afholde hytteture?

- Årgang 5
 - Marc spørger nogle.
- Årgang 6
 - Kaptajn arrangere hyttetur for årgang 6. Ingrid står for fremtidig kontakt.
- Årgang 7
 - Har ikke hørt fra Sam og Liam

Nyt fra Epos

[Lukket punkt]

Opfølgning på opgaver

- Medlems t-shirts
 - Ingrid og Marc vil gerne fortsætte opgaven.
- Krigslive PR
 - Johannes og Ingrid er på.
- Kønspolitikken
 - Ingrid og Mikkel er på.

Facebook Opslag

Mikkel og Ingrid skriver et opslag, og sender ud på messenger.

Eventuelt og planlægning af næste bestyrelsesmøde.

Næste møde er den 22 marts klokken 19-ish FYSISK!